
	  

	  

Schriftelijke	  vragen	  aan	  het	  college	  van	  Burgemeester	  en	  wethouders.	  	  (art.44	  RvO)	  
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De	  VNG	  heeft	  in	  een	  brief	  aan	  staatssecretaris	  van	  Rijn	  laten	  weten	  dat	  het	  veel	  gemeenten	  
niet	  gaat	  lukken	  om	  voor	  1	  oktober	  a.s.	  mensen	  met	  een	  persoonsgebonden	  budget	  
opnieuw	  te	  beoordelen.	  Zij	  willen	  meer	  tijd	  om	  dat	  zorgvuldig	  te	  doen.	  Van	  Rijn	  heeft	  begin	  
augustus	  de	  deadline	  voor	  de	  herbeoordelingen	  plotseling	  een	  paar	  maanden	  vervroegd.	  
Daardoor	  worden	  de	  problemen	  alleen	  maar	  vergroot,	  aldus	  de	  VNG.	  

PGB-‐houders	  moeten	  dit	  jaar	  nog	  van	  de	  gemeente	  horen	  of	  en	  hoe	  ze	  hun	  PGB	  houden.	  
Aangepaste	  dossiers	  moeten	  via	  de	  gemeente	  weer	  naar	  de	  Sociale	  Verzekeringsbank	  
worden	  gestuurd.	  Dit	  zal	  opnieuw	  tot	  problemen	  met	  uitbetalingen	  leiden	  als	  gemeenten	  
het	  op	  het	  einde	  van	  het	  jaar	  laten	  aankomen.	  Vandaar	  de	  deadline	  1	  oktober	  2015.	  

Gemeenten	  vrezen	  dat	  vervroeging	  van	  de	  herbeoordelingen	  risico’s	  met	  zich	  meebrengt,	  
want	  zorgvuldig	  te	  werk	  gaan	  zal	  niet	  lukken	  op	  deze	  termijn,	  aldus	  de	  VNG.	  	  

	  

Bovenstaande	  brengt	  GroenLinks	  tot	  de	  volgende	  vragen.	  	  

1. Is	  het	  College	  op	  de	  hoogte	  van	  de	  vervroeging	  van	  de	  herbeoordeling	  van	  de	  PGB’s?	  
2. Kunt	  u	  aangeven	  om	  hoeveel	  PGB-‐houders	  het	  in	  Assen	  gaat?	  
3. Kunt	  u	  aangeven	  hoe	  het	  staat	  met	  de	  herbeoordeling	  van	  PGB-‐houders	  in	  de	  

gemeente	  Assen?	  
4. Levert	  de	  nieuwe	  deadline	  van	  1	  oktober	  a.s.	  	  problemen	  op	  voor	  de	  herbeoordeling	  

van	  de	  PGB’s	  in	  de	  gemeente	  Assen?	  
5. Zo	  ja,	  op	  welke	  wijze	  gaat	  het	  College	  voldoen	  aan	  de	  eis	  van	  de	  staatssecretaris	  

zonder	  daarbij	  de	  zorgvuldigheid	  uit	  het	  oog	  te	  verliezen?	  
6. De	  berichten	  omtrent	  de	  herbeoordeling	  PGBs	  zaaien	  onrust	  bij	  de	  mensen	  die	  het	  

betreft,	  hoe	  gaat	  het	  College	  hierover	  communiceren	  met	  de	  doelgroep?	  
	  

Namens	  de	  GroenLinks	  Fractie,	  

Laura	  Punt	  

	  


